



## Dear Readers,

In the meantime, there are some initiatives that deal with the possibilities of ensuring the performance of our dance styles – especially Square Dancing – under corona conditions. Some clubs have already resumed the dance business in one form or another. How does it work? What feedback comes from the dancers? What do you think of the proposals published in the last issues for the restart of the dance business? Do you use some of that? Let's share your experiences here in the bulletin.

Now that more and more clubs are cautiously starting to dance again - usually still very limited - we at Team Bulletin will slowly start working on the Bulletin special edition again. Maybe there will be new students in the not too distant future.

I made a mistake in the August 2020 bulletin. The article on page 38 was written by Cory Geishauser. I have withheld the "s" from you and I very much apologize.

Greetings and stay healthy, Michael

## Bulletin Editor

### Coordinator/Koordinator Team Bulletin

Michael Curschmann

+49 33056-45 9997

+49 1520-878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

## Liebe Leserinnen und Leser,

Inzwischen gibt es einige Initiativen, die sich mit den Möglichkeiten beschäftigen, wie die Durchführung unserer Tanzarten – besonders des Square Dance – unter Corona-Bedingungen gewährleistet werden kann. Einige Clubs haben auch schon den Tanzbetrieb in der einen oder anderen Form wieder aufgenommen. Wie funktioniert es? Welche Rückmeldungen kommen von den Tänzern? Was haltet ihr von den in den letzten Heften veröffentlichten Vorschlägen zum Neustart des Tanzbetriebs? Verwendet ihr einiges davon? Lasst uns hier im Bulletin an Euren Erfahrungen teilhaben.

Nachdem ja nun immer mehr Clubs wieder vorsichtig in einen – meist wohl noch sehr begrenzten – Tanzbetrieb starten, werden wir vom Team Bulletin so langsam auch wieder die Arbeit an der Bulletin-Sonderausgabe aufnehmen. Vielleicht gibt es in einer nicht allzu fernen Zukunft ja wieder neue Students.

Im Bulletin vom August 2020 ist mir ein Fehler unterlaufen. Der Beitrag auf S. 38 ist von Cory Geishauser. Ich habe Euch das „s“ unterschlagen und bitte vielmals um Entschuldigung.

Viele Grüße und bleibt gesund, Michael